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Poročilo Odbora za športnike in olimpijske vrednote za sejo IO OKS-ZŠZ 

 

Odbor za športnike in olimpijske vrednote (OŠOV) se je sestal na 3. redni seji, 9. 1. 2024 v SOIC-u. 

 

Sklop: Promocija olimpijskih vrednot in olimpizma ter integriteta v športu 

 

- Športajmo in berimo: Za leto 2023 smo zaključili s programom Športajmo in berimo. V letu 2023 

je na devetih dogodkih prisostvovalo  648 dijakov/dijakinj in 36 učiteljev 

- Olimpijske urice: Izvajali smo urice v Slovenskem olimpijskem izobraževalnem centru, obiskale 

so nas štiri osnovne šole, prisotnih je bilo preko 140 otrok. 

- Fair Play: Športnike, sodnike, trenerje, gledalce/navijače, funkcionarje v slovenskem športu smo 

k prijavi športne poteze v letu 2023. 

- AHHV: Projekt AHHV se je zaključil s končnim poročilom, priročnikom z rezultati projekta in 

priporočili za organizatorje naslednjih športnih dogodkov, ter izdelano aplikacijo za podporo 

izvedbi spremnih dejavnosti na prireditvah. 

- Integriteta v športu: V decembru smo izvedli 4 delavnice (Maribor, Nova Gorica, Brežice, 

Jesenice) na temo integritete v športu za športnike in športne delavce. 

 

Sklop: Programi olimpijskega izobraževanja in Slovenske olimpijske akademije 

 

- Slovenska olimpijska akademija se je v četrtek, 23.22. zbrala na svoji 2. redni seji, v SOIC-u v 

Ljubljani. 
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- Evropska olimpijska akademija (EOA) je pozvala NOC-je h kandidaturam v svojih štirih komisijah. 

OKS-ZŠZ je kandidiral s tremi svojimi kandidati v treh komisijah in uspešno kandidiral v dveh 

komisijah:  

o Development & Cooperation Commission - Polona Samec, vodja EU projektne pisarne 

o Olympic Heritage Commission – Bojan Jurovič, vodja Slovenske olimpijske akademije 

 

- Na poziv Evropskega olimpijskega komiteja smo s strani OKS-ZŠZ poslali uradno kandidaturo za 

nagrado European Olympic Laurel Awards, kjer letno podelijo največ 4 najvišja priznanja. 

Kandidatura OKS-ZŠZ je bila vložena za dr. Toneta Jagodica.  

- Pri Slovenski olimpijski akademiji smo pridobili soglasje potomcev Leona Štuklja za uporabo in 

izdelavo srebrnika s podobo Leona Štuklja.  

  

 

Sklop: Karierni center za športnike 

 

- Športne štipendije 

V sklopu projekta športnih štipendij se je 6. 12. sestala Komisija za športne štipendije, ki je 

pregledala finančni načrt projekta in ga potrdila. V decembru je tako potekalo obveščanje dijakov 

in študentov o odločitvi, pošiljanje sklepov, pogodb, izvedena so bila izplačila prejemnikom.  

Prejeli smo osem pritožb, od tega šest na sklep o zavrnitvi, eno na višino športne štipendije in eno 

na obvestilo o prekinitvi pogodbenega razmerja. Strokovna služba oŠOV je v sodelovanju s 

strokovno službo VŠ vloge športnikov, ki so vložili pritožbo še enkrat pregledala in predlaga, da se 

štirim prošnjam ugodi in štirim ne ugodi. 

- Certifikat “Športnikom prijazno izobraževanje”  

Strokovna služba je pregledala vse prispele vloge in ugotovila, da vse izobraževalne ustanove, ki 

so oddale prvo prijavo, dosegajo minimalne kriterije in tako ekspertna skupina predlaga, da se jim 

podeli Priznanje za razvit pristop k spodbujanju dvojne kariere in zagotavljanju športnikom 

prijaznega izobraževanja.  

Med tistimi, ki so oddali vlogo za ponovno pridobitev oz. podaljšanje certifikata, vse razen štiri 

izobraževalne ustanove minimalni kriterij za dodelitev certifikata (80 točk) in se jim tako certifikat 

podaljša do konca šolskega/študijskega leta 2024/2025. Na prej omenjenih štirih izobraževalnih 

ustanovah smo izvedli izredni obisk ekspertne skupine in na podlagi teh ekspertna skupina 

predlaga, da se Gimnaziji Jurija Vege Idrija in Filozofski fakulteti (UNI MB) podeli certifikat, 

Medicinski fakulteti (UNI MB) in Fakulteti za zdravstvene vede (UNI MB) pa priznanje za razvit 

pristop. 

Kreirane so bile tudi ankete za dijake in študente s statusom športnika ter za zaposlene. Z anketami 

smo pridobili povratno informacijo o dejanskem stanju prilagoditev za športnike na izobraževalnih 

ustanovah. Trenutno poteka analiza podatkov in izdelava poročil za vsako izobraževalno ustanovo. 
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Izobraževalne ustanove, ki so oddale vlogo v sklopu javnega razpisa, bodo končno odločitev prejele 

pred 16. 2., torej pred informativnimi dnevi. 

- Študij na daljavo 

Priprava pogodb za štiri šole, ki so del projekta in pridobitev poročil za leto 2023 s strani teh štirih 

srednjih šol, kjer poteka projekt študija na daljavo in kreiranje končnega poročila za glavnega 

podpornika projekta: Telekom Slovenije. 

- Sofinanciranje šolnin 

Priprava pogodb za dve vrhunski športnici, ki jima bo OKS-ZŠZ v tem študijskem letu sofinanciral 

šolanje. 

- Erasmus+ OCDC 

V teku je pregled in prevod vsebin za spletno aplikacijo na področju dvojne kariere. V marcu se 

udeležimo zaključne konference v Vilni. 

 

Sklop: Klub slovenskih olimpijcev in Komisija športnikov 

 

- Klub slovenskih olimpijcev 

V torek, 19. decembra smo v Cankarjevem domu organizirali prednovoletno srečanje Kluba  

 slovenskih olimpijcev. Olimpijce sta nagovorila predsednik OKS-ZŠZ Franjo Bobinac in   

predsednik Kluba slovenskih olimpijcev Iztok Čop, ki si želita in obljubljata več tovrstnih srečanj. 

 

Adrema Kluba slovenskih olimpijcev je v postopku posodobitve. 

 

- Komisija športnikov OKS-ZŠZ 

V ponedeljek, 18. decembra 2023 je Rikli Balance Hotel na Bledu gostil tradicionalni olimpijski 

kamp, kjer so se zbrali kandidati za OI Pariz 2024. Zbrane je nagovorila tudi Raša Sraka Vukovič, 

predsednice Komisije športnikov. Predstavila je Komisijo, njeno delovanje in predvsem zakaj je 

pomembno, da so aktivni športniki vključeni v njeno delovanje. 

 

Ostalo: 

- Komisija za priznanja OKS-ZŠZ 

Na svoji 2. redni seji se je 19.12. zbrala Komisija za priznanja OKS-ZŠZ, kateri predseduje g.  

Stane Rozman. V postopku je sprememba Pravilnika o priznanjih in nagradah OKS-ZŠZ 

 

- Strokovna služba OŠOV-a je v dveh mesecih urejala zatečeno stanje nepodeljenih priznanj OKS-

ZŠZ za preteklo obdobje (2019 – 2022). V tem času se je športnikom in trenerjem odposlalo 428 

priznanj.   

 

Mag. Katja Koren Miklavec, l.r. 

podpredsednica OKS-ZŠZ 


